
Kansantaloustieteen Opiskelijat ry
Hallituksen kokous 8/2022
Aika: 10.10.2022 klo 17:00

Paikka: Huone 4005, Kaisa-kirjasto

Paikallaolijat: Janella Lehtinen, Saara Vainio, Noora Pumpanen, Antti Ahtiainen, Ella Häsä,
Emilia Manninen, Jenni Okkonen, Veikka Karvonen, Henri Virtanen, Otto Muurinen, Henna
Ahonen

1 Kokouksen avaaminen

- Avattiin kokous ajassa 17.08.

2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3 Esityslistan hyväksyminen

- Hyväksyttiin esityslista.

4 Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen

- Edellinen pöytäkirja on hyväksytty aiemmin ja lähetetty sähköpostilistalle.

5 Talous

5.1 Talouskatsaus
5.2 Menneet ja tulevat menot ja tulot

- Taloudenhoitaja ei päässyt kokoukseen.

6 Tapahtumatoiminta
- Menneet

- Fuksiseikkailu
- Tapahtuma sujui hyvin. KTTO:n rastilla kävi noin 20 joukkuetta.

- Yhteislähtö Limeksen approille
- Osallistujia yhteensä noin 75.

- Tulevat
- Career starter 13.10.
- Yhteislähtö Kirjamessuille sunnuntaina 30.10.

- KTTO:lle on varattu 20 lippua.
- GSE-sitsit 2.11.

- Tapahtumaan oli suuri määrä ilmoittautuneita. Jonossa on tällä
hetkellä noin 30 henkilöä. Paikkoja on yhteensä 150.

- Muut tapahtumat:



- Alumnitapahtuma Kuppalassa alustavan suunnitelman mukaan
tiistaina 8.11.

- Pikkujoulut ja vaalikokous järjestetään 25.11.

7 Vuosijuhlat
- Ainejärjestöjen kutsut on lähetetty.
- Facebook-tapahtuma julkaistaan pian.
- Ilmoittautuminen alkaa 17.10. klo 12.00.

8 Yrityssuhdeasiat
- Ekskursio Laboreen marraskuun alussa. Päivä varmistuu myöhemmin.
- Ekskursio Kilpailu- ja kuluttajavirastoon yhdessä Aalto Economicsin kanssa

alustavasti 23.11.
- Ekskursio Aktiaan tiistaina 29.11. klo 17 alkaen.

9 Viestintä
- Suunniteltu vuosijuhliin liittyviä sisältöjä.

10 Opintoasiat
- GSE-asiat

- Uudistuksen myötä myös kandiopiskelijoiden on mahdollista ottaa kursseja
Helsinki GSE:n valikoimasta. Pyritään jakamaan tästä tietoa opiskelijoille.

- Aallossa järjestetään vuosittain “kandietkot”, jossa kandinsa tehneet kertovat
omasta kirjoitusprosessistaan ja antavat vinkkejä opiskelijoille, joilla kandi on
parhaillaan työn alla. Otetaan tästä mallia.

- Keskusteltiin Zulipin hyödyntämisestä opiskelijoiden ja opettajien välisessä
kommunikoinnissa. Päätettiin ehdottaa asiaa henkilökunnalle.

- Keskusteltiin sivuaineopinnoista ja pohdittiin mahdollisuuksia kerätä jossain
muodossa suosituksia ja vinkkejä alumneilta ja henkilökunnalta.

- Opintokahvien eteneminen
- Järjestelyt etenevät. Kandiohjelman johtajan kanssa on neuvoteltu

ajankohdasta.
- Kontakti Aallon opintovastaaviin

- Opintovastaavat tapasivat ja keskustelivat opintoihin liittyvistä asioista.
- Suunnitelma nettisivuista

- Kootaan nettisivuille uutta ja päivitettyä tietoa muun muassa
sivuaineopinnoista ja vaihto-opiskelusta.

11 Urheilu
- Menneet tapahtumat:

- Valtsikan futisturnaus
- KTTO sijoittui turnauksessa toiseksi.

- KTTO x Konstru pesäpallo-ottelu
- Osallistujia oli yhteensä noin 10. Järjestetään mielellään myös

uudelleen.
- Tulevat tapahtumat:

- Kyykkä-liput tulevat järjestöille myyntiin loppuvuodesta.



12 Kapitaali
- Päätettiin järjestää julkkaribileet Kuppalassa 3.12.
- Toimitus on päättänyt yhdistää loppuvuoden numerot yhdeksi lehdeksi.

13 Muut esille tulevat asiat
- Muiden vastuualueiden terveiset

- Ei yhteisiä asioita.
- Haalarimerkit

- Merkit ovat saapuneet.
- Kloffa Clothing ja KTTO Merch

- Keskusteltiin aiheesta, mutta päätettiin jättää asia seuraavalle hallitukselle.
- Arkun siivous

- Arkku on epäsiistissä kunnossa. Päätettiin käydä siivoamassa ja heittämässä
pahimmat romut pois. Muistutetaan myös, että tilan siivoaminen on kaikkien
käyttäjien vastuulla.

14 Kokouksen päättäminen

- Päätettiin kokous ajassa 18.53.

Puheenjohtaja, Janella Lehtinen

____________________________________________

Sihteeri, Noora Pumpanen

____________________________________________


